

THE GREASE FIGHTER®
Sunlight®

TRUSTED FOR OVER 100 YEARS*
DIGNE DE CONFIANCE DEPUIS PLUS DE 100 ANS*

SAVE \$2
ÉCONOMISEZ \$2



*BRAND TRUSTED BY CANADIANS. *UNE MARQUE À LAQUELLE SE FIENT LES CANADIENS.

*WINNER OF HOUSEHOLD CLEANING PRODUCT. SURVEY OF 4,000 PEOPLE BY KANTAR

*GAGNANT DU PRODUIT NETTOYANT MÉNAGER. ENQUÊTE AUPRÈS DE 4,000 PERSONNES PAR KANTAR



SAVE \$2 ON SUNLIGHT® ADVANCED DISHWASHER DETERGENT, SUNLIGHT RINSE AID

TO THE DEALER: Upon receipt of this coupon toward the purchase of the specified product, Henkel Canada Corporation will reimburse you the face value of the coupon plus regular handling. Application for redemption on any other basis may constitute fraud and will, at our option, void coupon presented. Failure to send in, on request, evidence that sufficient stock was purchased in previous 90 days to cover coupons presented, will void coupons. Applications for reimbursement accepted from principals only. **MAIL TO:** Henkel Canada Corporation, PO Box 31000, Scarborough, ON, M1R 0E7. **TO THE CONSUMER:** Unauthorized reproduction of this coupon is unlawful. Offer valid in Canada. No facsimiles. Not valid with any other offers.

LIMIT 1 COUPON PER PURCHASE. NOT VALID WITH ANY OTHER OFFER. OFFER VALID ONLY IN CANADA.
EXPIRY DATE: JUNE 30, 2022

©2021 Henkel Canada Corporation

AU DÉTAILLANT: Henkel Canada Corporation vous remboursera la valeur nominale de ce coupon, plus les frais de manutention habituels, pourvu qu'il vous ait été présenté à l'achat du produit indiqué. Toute demande de remboursement non conforme peut constituer une fraude et nous réservons alors le droit d'annuler le coupon présenté. L'impossibilité de fournir sur demande des factures prouvant l'achat, dans les 90 jours précédents, d'une quantité de marchandises égale à celle des coupons soumis pour remboursement annulera lesdits coupons. Les demandes de remboursement ne seront acceptées que des commettants. Postez à: Henkel Canada Corporation, PO Box 31000, Scarborough, ON, M1R 0E7. Au consommateur: La reproduction non autorisée de ce coupon est illégale. Non valable avec aucune autre offre. Aucun fac-similé. Offre valable au Canada seulement.

LIMITÉ D'UN COUPON PAR ACHAT. NON VALIDE AVEC UNE AUTRE OFFRE.
OFFRE VALIDE AU CANADA SEULEMENT. DATE D'EXPIRATION: 30 Juin 2022



3 013 0324